
 

 

Protokoll fra NHFs 39. ordinære Ting fredag 21. - søndag 23. april 1995 på  
Rica Oslofjord Hotel i Sandvika 

 
Åpning 
 
Tinget ble åpnet fredag 21. april 1995 kl 13:00 av Norges Håndballforbunds president  
Tor Lian, som konstaterte at Tinget var innkalt etter NHFs Lov § 5 i skriv av 18. august 1994. 
 
Presidenten påpekte at NHF i løpet av tingperioden har mistet to av sine sentrale medlemmer, 
John Gregersen og Erik Fiskerud. Presidenten refererte så fra deres virke for norsk håndball, 
og Tingforsamlingen hedret deres minne med stillhet. 
 
Med representantenes tilslutning erklærte presidenten NHFs 39. ordinære Forbundsting for 
åpnet. 
 
Toppidrettssjef Bjørge Stensbøl hilste tinget fra NOK og orienterte bl.a. kort om utviklingen 
av topphåndball i Norge. Assisterende generalsekretær i Norges Idrettsforbund, Egil Eide,  
gratulerte norsk håndball med mange gode resulater i perioden som er gått og orienterte bl.a. 
kort om økonomistyringen av norsk idrett.  
 
 
Konstituering 
 
Generalsekretær Niels Hertzberg ledet konstitueringen av Tinget. 
 
 
Registrering av fremmøtte tingrepresentanter 
 
Ved registreringen var 117 stemmeberettigede representanter til stede. 
 
 
Sak 1 - Godkjenning av representantenes fullmakter 
 
Samtlige fullmakter var på forhånd kontrollert av generalsekretæren og ble enstemmig 
godkjent. 
 
 
Sak 2 - Forretningsorden 
 
Den foreslåtte forretningsorden ble enstemmig godkjent. 
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S A K   3   -   V A L G   A V   F U N K S J O N Æ R E R 
 
 
På bakgrunn av forslag fra Forbundsstyret ble følgende valgt: 
 
- Dirigenter : Tore Rasch 
   Øivind Bolstad 
 
- Sekretærer : Synøve Kvernmo  
   Lise Heuer 
 
- Tellekorps : Svein Kristian Nilsen 
   Liv Viggen Solem 
   Kjell Tore Jacobsen 
 
- Underskrive : Magnor Hornnes 
   tingprotokoll Brit Enstad 
 
- Red.komite : Heidi Ysen 
   Thomas Hansen 
   Jan Henrik Dahle 
 
 
 
R I K E T S   T I L S T A N D 
 
President Tor Lian takket for hyggelige ord fra Bjørge Stensbøl (NOK) og Egil Eide (NIF).  
 
Presidenten kommenterte at det har vært en meget positiv periode for norsk håndball, og 
fortsatte videre med et tilbakeblikk på det som totalt sett hadde hendt i perioden. 
 
Sentral planleggingskonferanse ble avholdt i april 1994 i Oslo. Temaene på denne 
konferansen var: 
 
 - idrettens verdigrunnlag 
 - frafallproblematikken i aldersgruppen 14 - 16 år 
 - utøverutvikling 
 - rekruttering til håndballsporten 
 
Planleggingskonferansen fungerte meget godt og er blitt et viktig verksted for å utvikle 
idretten vår. 
 
I perioden er det også avviklet to uformelle samlinger med kretsenes ledere, Forbundsstyrets 
medlemmer og NHFs administrative ledelse. Den første samlingen ble avholdt i forbindelse 
med NetCom Cup 1994 og den andre i NHFs lokaler medio februar 1995. 
 
Betydningen av den slags uformelle møter kan knapt overvurderes, da slike møter gir oss 
mulighet til å utveksle informasjon, kommunisere, drøfte sentrale problemstillinger og styrke 
samholdet i organisasjonen.

_____________________________________ 
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Presidenten kom videre inn på at regionaliseringsarbeidet nå er igang som et forprosjekt i 
region Midt-Norge, dvs. kretsene i Sunnmøre, Nordmøre og Romsdal, Sør-Trøndelag, 
Trondheim, Nord-Trøndelag og Helgeland. 
 
Forprosjektet innebærer at de samarbeidende kretsene skal se på utvikling og utprøving av 
nye seriemodeller for grisgrendte strøk, dommerutvikling, koordinering av fellestiltak i 
regionen, spillerutvikling, organisasjonskontakt og ikke minst støtte til de administrative 
rutinene i regionen. 
 
Toppklubbutvalget ble etablert etter Forbundstinget våren 1993. Prosjektet hadde sitt utgangs-
punkt i NHFs Langtidsplan der en uttrykt målsetting var å styrke toppklubbenes situasjon. 
Utvalget konsentrerte seg om følgende områder: 
 
 - økonomi og organisasjon 
 - marked 
 - sport 
 
Utvalgets innstilling ble overlevert Forbundsstyret i januar 1995 med såvel konklusjoner på 
bakgrunn av innsamlet materiale som forslag til ulike tiltak. Forbundsstyret har uttrykt vilje til 
å følge opp forslagene fra utvalget i nært samarbeid med klubbene. 
 
Regelverksgruppas arbeid har vært imøtesett med forventning og blir en viktig del av ting-
forhandlingene. Gruppa har utført et særdeles omfattende arbeid og fagpersoner i 
organisasjonen har vært trukket inn i arbeidet. 
 
Når det gjelder viktige begivenheter i perioden, nevnte presidenten spesielt Håndball-VM. 
Presidenten understreket at dette var et særdeles vellykket arrangement - internasjonalt ble 
mesterskapet vurdert som det beste mesterskap som noen gang er arrangert! 
 
Kvinnelandslaget er nå under ny ledelse av Marit Breivik. Hun overtok etter 10 år med  
Sven Tore Jacobsen. Laget tok bronsemedalje i EM i 1994 - en flott prestasjon med tanke  
på at de fikk en kort forberedelsesperiode (mange nye spillere og ny ledelse). NetCom Cup 
samme år befestet kvinnehåndballens posisjon som publikumsidrett. Utsolgte hus overalt og 
stor stemning i hallene, massiv seeroppslutning og til tider blendende norsk spill. Vi gleder 
oss til prøve-OL i Atlanta og VM i Østerrike/Ungarn. 
 
Et generasjonsskifte er vi i ferd med å gjennomføre også på herresiden. Dessverre mislyktes 
laget i kvalifiseringen til EM i Spania, og Harald Madsen kan ta seg den tid han trenger for å 
bygge opp et nytt lag mot VM-kvalifiseringen høsten 1996. At det finnes mange talenter i 
norsk herrehåndball, fikk laget vist under årets Lotto Cup. 
 
Klubblagene hevder seg også godt i E-cupen. Bækkelaget er nå klar for å spille E-cup finaler, 
Larvik har gjort en fin innsats i Champions League og Sandefjords herrer likedan i fjorårets 
utgave. 
 
Guttehåndballen er et satsningsområde i perioden som kommer. Et godt seniorlag er et viktig 
element for å stimulere til breddeaktivitet foruten at skolen er en uhyre viktig rekrutterings-
arena. 

_____________________________________ 
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Det har vært en prioritert oppgave for Skolehåndballutvalget å utvikle bl.a. utdannings-
materiell for lærere. Videre har det vært arrangert turnering for psykisk utviklingshemmede i 
samarbeid med Norges Fotballforbund. Årets turnering ble arrangert i Østfold. 
 
Noen refleksjoner til slutt om utviklingen i norsk og internasjonal idrett: 
 
 - stadig færre idretter i fokus og stadig hardere konkurranse mellom idrettene 
 - krav om sportslige resultater 
 - kamp om talenter og om ressurser 
 - kamp om medieoppmerksomhet og om sponsorer 
 
For en organisasjon som NHF blir det stadig viktigere å besitte spisskompetanse på mange 
områder. To tendenser synes åpenbare: 
 
 - håndballpolitiske problemstillinger blir knyttet til samfunnsjus 
 - økte krav fra offentlige myndigheter når det gjelder økonomistyring og kontrollrutiner 
 
Det betyr bl.a. at idrettens kommersielle potensiale kan gjøre den til et juridisk vekstområde, 
hvilket ikke er ønskelig. Idrettens organer bør ordne opp i egne saker. Myndighetenes pålegg 
stiller samme krav om sentral og lokal kompetanse, og er derfor en stor utfordring for en 
frivillig organisasjon. 
 
I norsk idrett står vi idag i en helt ny mediesituasjon med innmarsjen av en rekke 
kommersielle kanaler. Den representerer en alvorlig konkurranse for NRK, som har et 
regelverk som ute-lukker kommersielle innslag, ihvertfall i prinsippet. Når vi arrangerer våre 
to store turneringer, Lotto Cup og NetCom Cup, blir det omdøpt til 6-nasjoners turneringer.  
 
Dette gir oss problemer med våre sponsorer, som bidrar med den nødvendige økonomiske 
støtte til gjennomføringen av turneringene. Samtidig registrerer vi at det i samme kanal heter 
Tippeliga og at Champions League i fotball er sponset av Reebok og Amstel Bier. 
 
Da NHF fornyet sin avtale med Sponsor Service etter 10 års samarbeid, ble det i den nye 
avtalen tatt inn et punkt om at Sponsor Service i samarbeid med NHF skal stå for formidling 
og salg av fjernsyns- og radiorettigheter. Målet med dette arbeidet er å sørge for mest mulig  
TV-overføringer av våre arrangementer til en best mulig pris. 
 
Samarbeidet mellom administrasjonen og Forbundsstyret, mellom styret og de tingvalgte 
komiteer har fungert meget godt i inneværende periode. Presidenten avsluttet sitt innlegg med 
å ønske representantene lykke til med tingforhandlingene i håp om et godt og konstruktivt 
ting.

_____________________________________ 
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S A K   4   -   B E R E T N I N G E R 

 
4.1 Forbundsstyrets beretning 
 
Forbundsstyrets beretning ble enstemmig godkjent.  
 
I pkt. C på side 6 ble følgende tall justert: Forbundstyret har holdt p.t. 14 møter og 
Arbeidsutvalget p.t. 20 møter med til sammen 424 protokollerte saker. 
 
 
4.1.1 Forvaltning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.1.2 Teknisk sektor 
 
Godkjent. 
 
Følgende hadde ordet: Nielsen (Akershus), Lio (FS), Schreiner (Oslo), Haugland (Østfold), 
Hertzberg (GS). 
 
 
4.1.3 Informasjon 
 
Godkjent. 
 
Følgende hadde ordet: Lønnerød (SFM), Lian (FS), Ofstad (Nordland), Hertzberg (GS). 
 
 
4.1.4 Marked 
 
Godkjent, men det var ønskelig med noe mer utfyllende status angående bl.a. Håndballens 
Hus og Fagservice samt TV-rettigheter når det gjelder klubbhåndball. 
 
Følgende hadde ordet: Nielsen (Akershus), Lønnerød (SFM), Lian (FS), Hertzberg (GS),  
Lio (FS). 
 
 
4.1.5 Utdanning 
 
Godkjent, men det var ønskelig med bedre tilknytning til Langtidsplanen. 
 
Følgende hadde ordet: Halvorsen (Akershus), Hertzberg (GS). 
 
 
4.1.6 Internasjonalt 
 
Godkjent uten merknader. 

_____________________________________ 
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4.1.7 Organisasjon 
 
Godkjent. 
 
Følgende hadde ordet: Nielsen (Akershus), Hertzberg (GS), Skjeldrum (Vestfold). 
 
 
4.1.8 Finans 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.1.9 Prosjektstabens beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
 
4.2 TINGVALGTE KOMITEER 
 
4.2.3 Lovkomiteens beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.2.1 Appellkomiteens beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.2.2 Domskomiteens beretning 
 
Godkjent, men følgende korrigeringer ble gjort:  
 
Domskomiteen har i perioden avholdt 16 møter og behandlet 45 protokollerte saker.  
 
Videre ble det påpekt i nest siste avsnitt: 
 
Domskomiteen har vært konsultert i arbeidet med NHFs lovverk, og ser fram til at vi  
skal få en gjennomgang av hele NHFs regelverk sett i sammenheng med NIFs bestemmelser. 
 
Følgende hadde ordet: Grindvoll (Domskomiteen). 
 

_____________________________________ 
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4.2.4 Kontrollkomiteens beretning 
 
Medlem av Kontrollkomiteen, Liv Bjørk, leste komiteens beretning. Beretningen ble godkjent 
uten merknader. 
 
 
4.2.5 Valgkomiteens beretning 
 
Medlem av Valgkomiteens, Grethe Jenssen, leste komiteens beretning. Beretningen ble 
godkjent, men følgende hadde ordet: Haugland (Østfold), Undheim (Rogaland), Jørstad (FS), 
Jenssen (Buskerud/Valgk). 
 
 

_____________________________________ 
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4.3  OPPNEVNTE KOMITEER OG UTVALG 
 
4.3.1 Utviklingskomiteens beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.3.2 Dommerutvalgets beretning 
 
Godkjent. 
 
Følgende hadde ordet: Christoffersen (Vestfold), Lio (FS). 
 
 
4.3.3 Internasjonalt utvalgs beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.3.4 Skolehåndballutvalgets beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.3.5 Toppklubbutvalgets beretning 
 
Godkjent, men det var ønskelig å få skissert videre oppfølging av utvalgets innstilling samt at 
det gis nærmere informasjon om innstillingen til kretsene. 
 
Følgende hadde ordet: Hoppestad (SFK), Nielsen (Akershus). 
 
 
4.3.6 Serieutvalgets beretning 
 
Godkjent, men det var ønskelig å bli orientert om utvalgets medlemmer og mandat. 
 
Følgende hadde ordet: Iversen (Hordaland), Anthonsen (FS). 
 
 
4.3.7 Lotterikomiteens beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
 
 
4.3.8 Anleggsutvalgets beretning 
 
Godkjent uten merknader. 
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S A K   5  -  R E G N S K A P 
 
 
5.1.1 - 5.1.4 Regnskap 1993 
5.1.5  Regnskap klubbens lotteri 
5.1.6  Regnskap NHFs Fagservice 
5.1.7  Regnskap felles anleggskonsulent 
5.1.8  Balanse pr. 31.12.93 
 
5.2.1 - 5.2.4 Regnskap 1994 
5.2.5  Regnskap Håndball-VM  
5.2.6  Regnskap klubbens lotteri 
5.2.7  Grafisk framstilling klubbens lotteri 
5.2.8  Regnskap NHFs Fagservice 
5.2.9  Regnskap felles anleggskonsulent 
5.2.10  Balanse pr. 31.12.94 
5.2.6  Balanse pr. 31.12.92 
 
Dirigentene refererte til revisor Yngve Jacobsens beretninger for 1993 og 1994 som var lagt ut til 
tingrepresentantene. Bemerkningene ble godkjent uten merknader. 
 

Samtlige regnskap ble enstemmig godkjent.  
 
I tråd med Rogaland Håndballkrets forslag vedrørende balansen pr. 31.12.94, skal 
kortsiktig lån oppført med kr 2 mill. flyttes fra anleggsmidler og istedet fremkomme 
under kortsiktig gjeld, slik at balansen blir kr 17.974.467,63. 

 
Følgende hadde ordet: Hertzberg (GS), Nielsen (Akershus), Østeby (Buskerud),  
Olsnes (Rogaland), Blomvik (Nordmøre og Romsdal), Hoppestad (SFK),  
Skjeggerud (Vestfold), Andersen (Rogaland), Tertnæs (SFK). 
 
 

S A K   6   -   T I L S E T T E    R E VI S O R 
 

6.1  FORBUNDSSTYRETS FORSLAG TIL REVISOR: 
 
Reg. revisor Yngve Jacobsen reengasjeres. 
 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

6.2 FASTSETTELSE REVISORHONORAR 
 
Revisjonshonoraret på årsbasis i perioden settes til kr 55. 000,-. 
 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

_____________________________________ 
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S A K   7   -   I N N K O M N E   F O R S L A G   O G   S A K E R 
 
Lovkomiteen har gått gjennom samtlige forslag til Forbundstinget 1995 og avgitt sin 
innstilling til disse. Lovkomiteen forusetter at tinget kun diskuterer og eventuelt vedtar 
prinsippene i de enkelte forslag, og at den endelige utforming og konsekvensendringer 
foretas i samarbeid med Lovkomiteen umiddelbart etter at tingprotokollen foreligger. 
 

Tinget ga sin tilslutning til ovennevnte. 

 
 

7.1   LOVFORSLAG 
 
FORSLAG 7.1.0 NYTT LOV- OG REGELVERK FOR NHF 
 
 
Forbundsstyret foreslår: 
 
A. Det fremlagte forslag til oppbygging av nytt lov- og regelverk godkjennes som prinsipp. 
 
B. Forbundsstyret gis fullmakt til å ta inn bestemmelser som eventuelt er falt ut under 

arbeidet med det nye lov- og regelverket. 
 
C. De fremsatte realitetsendringer som er fremmet i lov- og regelverket, avmerket med 

ramme og tekst "realitetsendring" under det enkelte punkt i § 1 - § 14, godkjennes. 
 
D. Forslag til endringsbestemmelse i § 24-5 godkjennes til også å gjelde for NHFs 

sanksjons-reglement § 24-2. 
 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkning til forslaget. 
 
 

Det fremlagte forslag til nytt lov- og regelverk ble vedtatt med følgende endringer: 
 
§ 2-2.1 og § 2-2.2 ble trukket av Forbundsstyret. Videre ble § 3-2 utsatt og behandlet 
sammen med forslagene 7.1.14, 7.1.15 og 7.1.16. 
 
§ 13-2.1.2: Terje Anthonsen (FS) foreslo følgende endring som ble vedtatt mot 16 
stemmer: "En moderklubb kan delta i ett overbyggingssamarbeid for kvinner og ett for 
menn, eller ett for begge kjønn". 

_____________________________________ 
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§ 13-2.1.4: Akershus Håndballkrets foreslo følgende endring som ble vedtatt med 58 
mot 46 stemmer: "Moderklubbene har ikke rett til å spille junior- og ungdomshåndball, 
men kan spille seniorhåndball på kretsnivå, dog en divisjon under overbyggingsklubben, 
dersom overbyggingsklubben ikke er i kretsens laveste serie".  
 
§ 13-3.2.4: Oslo Håndballkrets foreslo følgende endring i andre setning som ble vedtatt 
med 81 stemmer: "Spilleren kan ikke delta for sin nye klubb før skriftlig tillatelse fra NHF 
foreligger". 
 
§ 13-4.3: Oppland Håndballkrets foreslo følgende endring i første setning som ble 
vedtatt med 72 stemmer: "I en og samme obligatoriske kamp i Eliteserien, 1.-, 2.- og  
3. divisjon samt NM for senior, kan et lag kun benytte én spiller som ikke er norsk 
statsborger". 
 
Ikrafttredelsesdato: 1. juli 1995. 
 
Regelverksgruppa mottok forøvrig følgende anmodninger fra tinget: 
*  se litt nærmere på § 13-3.2.10 
*  endre tallstørrelsene i § 14-7.4.2 

 
Følgende hadde ordet: Jørstad (FS), Hoppestad (SFK), Christoffersen (Vestfold),  
Rasch (Lovkomiteen), Hertzberg (GS), Bjerkebo (Rogaland), Nielsen (Akershus), 
Schreiner (Oslo), Anthonsen (FS), Halsan (Oppland), Østeby (Buskerud), Lie (Oslo), 
Mathisen (Akershus), Moen (FS), Grindvoll (Domskomiteen). 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.1 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
IL Fyllingen foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. Lovkomiteen oppfatter imidlertid 
Forbundsstyrets innstilling som et forslag om utsettelse (forslag 7.1.12), slik at denne saken 
bør behandles først. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet:

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.2 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
IL Norrøna foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 
 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.3 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Fredensborg/Ski HK foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble trukket. 

 
Følgende hadde ordet: 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.4 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Drammen HK foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.5 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Refstad/Veitvet IL foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 

_____________________________________ 
 

Protokoll fra Forbundstinget 1995 



17 

FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.6 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Viking HK foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.7 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Stavanger IF foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.8 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Urædd Håndball foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.9 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Kragerø IF 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.10 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
IL Runar foreslår: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.11 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Klubbene i Eliteserien er og skal være en viktig brikke i norsk håndball. De bør derfor få 
anledning til å være med på å utforme norsk håndballs fremtid, og bør således gis 
representasjonsrett på fremtidige Forbundsting. 
 
 
Sandefjord HK: 
 
Hver Eliteklubb kvinner og menn skal kunne møte på Forbundstinget med tale- og 
stemmerett. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.1.12. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er identisk med forslag 7.1.1 og Lovkomiteen viser til bemerkningen til dette 
forslaget. 
 
 

Forslaget ble utsatt i henhold til vedtak i forslag 7.1.12. 

 
Følgende hadde ordet: 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.12 ENDRING AV PKT. A7 I § 4 
 
 
Forbundsstyrets motivering: 
 
Forbundsstyret viser til forslagene 7.1.1 - 7.1.11, og mener det ikke er fornuftig å fatte vedtak 
angående representasjon på ting o.l., før en har kommet lenger i prosessen med 
regionalisering samt Toppklubbutvalgets utredning. 
 
 
Forbundsstyret foreslår: 
 
Forbundsstyret foreslår at det nye styret i tingperioden får i oppdrag av tinget å nedsette en 
komite, som skal se på representasjonen på forbundsting, sentrale- og regionale planleggings-
konferanser. 
 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Forslaget er forslag om utsettelse av forslagene 7.1.1 - 7.1.11 og det bør behandles før disse. 
Forøvrig har ikke Lovkomiteen noen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble vedtatt mot 17 stemmer og forslagene 7.1.1, 7.1.2, 7.1.4 - 7.1.11 ble utsatt. 
Ikrafttredelsesdato: 22. april 1995. 

 
Følgende hadde ordet: Jørstad (FS), Michelsen (Akershus). 
 
 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.13 NYTT PKT. C I § 5 (NÅVÆRENDE PKT. C BLIR NYTT PKT. D) 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Avstanden mellom klubb/krets og forbund synes å øke. Et forum hvor krets og forbund 
kommer nærmere i dialog, vil bidra til å minske denne avstanden. Klubb- og kretsarbeid er 
selve fundamentet i utviklingen av norsk håndball. Gjennom en slik konferanse vil NHF 
kunne være mer oppdatert og dermed få en bedre oversikt over hva som "rører seg på 
grasrotnivå". 
 
Nærmere utdyping av behovet for en slik konferanse skulle ikke være nødvendig. 
 
 
Vestfold Håndballkrets foreslår: 
 
NHF innkaller minst en gang pr. år til kretslederkonferanse med følgende representasjon: 
 
 - 2 personer fra hver krets, fortrinnsvis leder og daglig leder 
 - NHF Forbundsstyret 
 - inntil 3 representanter fra NHFs administrasjon 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret er i og for seg positive til intensjonen i forslaget, men ønsker ikke at tinget 
skal foreta en lovregulering med tanke på Forbundsstyrets arbeidsform. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget falt mot 86 stemmer.  

 
Følgende hadde ordet: Skjeggerud (Vestfold), Moen (FS), Haugland (Østfold),  
Iversen (Hordaland), Rasch (Lovkomiteen) 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.14 ENDRING I PKT. C I § 5 (EVENTUELT NYTT PKT. D) 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Representasjonen på de regionale planleggingskonferansene er ut i fra dagens regelverk for 
stor, noe som også medfører forholdsvis høye kostnader for den enkelte krets.  
 
Etter vår mening vil et mindre forum ha flere fordeler, bl.a. vil: 
 
 - arbeidsoppgaver under selve konferansen kunne løses mer effektivt 
 - den enkelte deltager føle seg tryggere og vise større initiativ, ikke minst i   
  pleumsdebatter 
 
Vestfold Håndballkrets vil fortsatt at de viktigste grupperinger skal være representert, men 
ønsker samtidig å ha en fleksibilitet på antallet fra disse sett i forhold til de oppsatte program-
poster. 
 
 
Vestfold Håndballkrets foreslår: 
 
Regional planleggingskonferanse holdes hver høst i hver region med følgende representasjon: 
 
 - 10 representanter fra hver krets, hvorav minst 1 representant fra kretsstyret, ansatte, 
   klubber, dommer/observatør og trener 
 - 1 representant fra NHFs Forbundsstyre 
 - 1 representant fra NHFs administrasjon  
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til § 3-2 i eget forslag til nytt regelverk.  

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble trukket til fordel for forslag 7.1.0, § 3-2. 

 
Følgende hadde ordet: Christoffersen (Vestfold). 
 

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.15 ENDRING AV PKT. C I § 5 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
 
 
Østfold Håndballkrets foreslår: 
 
Den regionale planleggingskonferansen holdes hver høst, alternativt vår, i hver region der 
følgende representasjon kan være: 
 
 - Leder og sekretær i regional styringsgruppe 
 -  4 representanter fra hvert kretsstyre 
 -  Alle ansatte ved hvert kretskontor 
 -  1 representant for dommere/observatører fra hver krets 
 -  20 representanter fra forskjellige klubber fordelt på kretsene, sammensatt av  
  elite/breddeklubber. Blant disse bør det være 5 trenere 
 -  Representanter fra Forbundsstyret og NHFs administrasjon 
 
Regional planleggingskonferanse skal bl.a. drøfte/behandle: 
 
 - Saker fremsatt av NHF 
 - Saker fremsatt av kretsene 
 -  Saker fremsatt av klubbene 
 - Orientering ved Forbundsstyrets representant 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til § 3-2 i eget forslag til nytt regelverk.   

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslag 7.1.15 ble trukket mot at punktene: "Leder og sekretær i regional styrings-
gruppe" og "Alle ansatte ved hvert kretskontor" ble innlemmet i § 3-2 i Forbundsstyrets 
forslag til nytt regelverk som ble enstemmig godkjent.  

 
Følgende hadde ordet: Haugland (Østfold), Bjerkebo (Rogaland), Rasch (Lovkomiteen), 
Breivik Pettersson (FS), Christoffersen (Vestfold).
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Protokoll fra Forbundstinget 1995 



27 

FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.16 ENDRING I PKT. C I § 5 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
I loven idag er det bestemt at det skal være en regional planleggingskonferanse, og denne skal 
være på høsten. I Midt-Norge har en de siste sesongene arrangert to konferanser pr. år.  
Vi ønsker å stå friere med hensyn til når man skal arrangere de regionale planleggings-
konferanser. Vår oppfatning er at vårkonferansene er mest nyttige på bakgrunn av at man  
der får diskutert og forberedt saker til henholdsvis Forbundsting og sentral planleggings-
konferanse. 
 
Med hensyn til representasjon, har vi fått den forståelse at det praktiseres noe forskjellig i de 
enkelte regionene. På bakgrunn av det kan det være fornuftig med en "rundere" lovtekst, som 
gir den enkelte region mulighet til å tilpasse representasjonen på bakgrunn av tidligere 
erfaringer. 
 
 
Nord-Trøndelag Håndballkrets foreslår: 
 
Regional planleggingskonferanse arrangeres en gang i året. Her møter representanter fra hvert 
kretsstyre og kretskontor, samt klubbrepresentanter og representanter fra Forbundsstyret og 
NHFs administrasjon. Den enkelte region avgjør selv antall og fordeling av representanter. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til § 3-2 i eget forslag til nytt regelverk.   

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble trukket. 

 
Følgende hadde ordet:

_____________________________________ 
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FORSLAG VEDR. NHFs LOV 
 
7.1.17 TILLEGG TIL PKT. A I § 10 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Vestfold Håndballkrets har gjennom de siste årene registrert en manglende prioritering fra 
NHFs side av barne-/ungdomsarbeidet. Utviklingen på dommersektoren er heller ikke 
tilfredsstillende sett på bakgrunn av den satsing man la opp til for ca. 10 år siden. Reduksjon i 
de økonomiske rammetilskuddene til disse områdene styrker også vårt syn om en manglende 
prioritering. Resultatet har blitt en markert svikt i rekrutteringen og et lavere ferdighetsnivå 
blant yngre - både spillere og dommere. Det virker ikke som om dagens organisasjonsmodell 
på utdanningssiden med et (stort) UVK, er i stand til å fange opp signaler fra krets og klubb 
på disse områder. For å kunne oppnå bedre resultater vil det i mange tilfeller være nødvendig 
å tilføre nye ressurser. Dette gjelder både menneskelige - gjennom å oppnevne en egen komite 
på disse områdene - og økonomiske for å kunne gjennomføre tiltakene. 
 
Hensikten med å opprette egne komiteer er å få en direkte kommunikasjon til Forbundsstyret, 
slik at avstanden til det styrende/besluttende organ blir kortest mulig. Opprettelse av flere 
komiteer vil selvfølgelig kreve et utstrakt samarbeide, bl.a. for å samkjøre tiltak/aktiviteter og 
unngå "kollisjoner". Egne komiteer vil normalt gi større faglig kompetanse på den enkelte 
sektor, og dermed være en fordel for hele organisasjonen. 
 
 
Vestfold Håndballkrets foreslår: 
 
Følgende komiteer i tillegg: 
 - Barne- og ungdomskomite (BUK) 
 - Dommerkomite   (DK) 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til § 4-10 pkt. g i eget forslag til nytt regelverk hvor intensjonen i 
kretsens forslag blir ivaretatt. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget oversendes Forbundsstyret mot 1 stemme. 

 
Følgende hadde ordet: Christoffersen (Vestfold), Grindvoll (Domskomiteen),  
Iversen (Hordaland), Rasch (Lovkomiteen), Lio (FS), Hertzberg (GS). 
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7.2. FORSLAG KAMPREGLEMENT 
 
FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.1 ENDRING I PKT. 5 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
 
 
Serieforeningen kvinner foreslår: 
 
Det opprettes et tvisteutvalg for overganger mellom norske klubber, og ved overganger fra 
norske klubber til utenlandske klubber. Sammensetningen av utvalget er et medlem oppnevnt 
av NHF og et oppnevnt av hver av serieforeningene. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til § 4-10 pkt. g i eget forslag til nytt regelverk. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen vil være betenkt på om flertallet av medlemmene i et slikt utvalg skal 
representere kun Eliteserieklubbene, fordi det i prinsippet er et regelverk for alle norske 
klubber. Forøvrig har Lovkomiteen ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget oversendes Forbundsstyret. 

 
Følgende hadde ordet: Hoppestad (SFK). 
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.2 ENDRING I PKT. 5 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
 
 
Serieforeningen kvinner foreslår: 
 
1. juli oppfattes som en endelig dato, slik at dersom det ikke er oversendt rekommandert 
sending fra ny klubb til gammel klubb innen 1. juli, er det alltid forhandlinger på fritt 
grunnlag. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til § 13-3.2.9 i eget forslag til nytt regelverk. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen kan ikke se av det framlagte forslag hva forslagsstiller mener. Lovkomiteen 
oppfatter at forslaget ikke er et endringsforslag og viser til Forbundsstyrets forslag til 
endring i ny § 13-3.2.9. 
 
 

Forslaget ble oversendt redaksjonskomiteen for utarbeidelse av forslag til endring i  
§ 13-3.2.9. Redaksjonskomiteen presenterte følgende forslag for tinget: 
 
"Fra sesongslutt t.o.m. 30. juni, kan spillere endre klubbtilhørighet dersom de ikke er 
bundet gjennom kontrakt til videre engasjement. 
 
Spillere som før 1. juli ikke har meldt overgang til annen klubb, er bundet til sin klubb for 
sesongen, men klubben kan frigjøre en spiller for overgang i perioden 1. juli til 31. januar. 
Hvis klubben nekter å frigjøre en spiller, kan NHF etter søknad i spesielle tilfelle frigjøre 
spilleren. F.o.m. 1 februar til sesongslutt kan en spiller ikke gis ny klubbtilhørighet". 
 
Redaksjonskomiteen forslag ble enstemmig vedtatt. Ikrafttredelsesdato: 1. juli 1995. 

 
Følgende hadde ordet: Hoppestad (SFK), Rasch (Lovkomiteen), Anthonsen (FS),  
Grindvoll (Domskomiteen), Schreiner (Oslo).
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.3 TILFØYELSE I PKT. 7E - OVERGANG FRA UTENLANDSK TIL NORSK 
 KLUBB 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Gjeldende bestemmelser medfører bl.a. at barn og ungdom og voksne spillere som spiller 
håndball på et lavere nivå, ikke får delta på norske lag før etter 1. mai neste år, dersom de 
kommer (flytter) til Norge etter 1. oktober. Bedriftsidretten har ingen slike begrensninger og 
vil være et naturlig alternativ for de voksne og barna vil sannsynligvis slutte og være tapt for 
håndballsporten. 
 
 
Akershus Håndballkrets foreslår: 
 
Kretsen foreslår følgende tilføyelse i pkt. 7e:  
Dette gjelder kun i Eliteserien og 1. divisjon. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til § 13-4.4 i eget forslag til nytt regelverk. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble trukket. 

 
Følgende hadde ordet: 
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.4 ENDRING I PKT. 9 - SPILLEBEGRENSNINGER 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Gammel ordlyd: "En spiller kan ikke delta for to forskjellige lag i samme sesongs 
Norgesmesterskap eller Narvesenserie (inklusive kvalifisering til samme)". 
 
Kvalifisering til neste års Narvesenserie foregår på et tidspunkt når svært mange "sisteårs 16" 
ikke vet hvilken videregående skole de har kommet inn på, eller har bestemt seg for hva de 
skal gjøre fra høsten av. Spillebegrensningen kan da medføre at spillere ikke får delta i 
Narvesenserien for et eventuelt nytt lag som det er naturlig å spille for fra høsten av. 
 
I en tid hvor rekrutteringen til håndballsporten går tilbake mener vi at spillebegrensninger 
som hindrer barn og ungdom i å få delta på det laget de ønsker, må fjernes. 
 
 
Akershus Håndballkrets foreslår: 
 
En spiller kan ikke delta for to forskjellige lag i samme sesongs Norgesmesterskap. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Intensjonen er ivaretatt gjennom at kvalifiseringen til Narvesenserien er flyttet til høsten. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble trukket. 

 
Følgende hadde ordet: 
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.5 ENDRING PKT. 10, 1. AVSNITT, 2. SETNING  
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Spillere som ligger i grenselandet mellom et 1. lag og et 2. lag, vil med dagens 
kampreglement automatisk være avskåret fra å spille på 2. laget så lenge vedkommende stod 
oppført i kamp-protokollen på siste kamp for 1. laget. Dette medfører at spillere som ligger i 
dette grense-landet, kan risikere å få svært lite kamptrening spesielt i kretser som ikke har 18-
års lag i serien.  
 
Det kan selvsagt hevdes at man kan unnlate å føre vedkommende spiller på kampprotokollen, 
men det tar seg unektelig litt komisk ut med spillere som varmer opp med sine lagkamerater, 
for deretter å bli plassert på tribunen når kampen begynner. Bakgrunnen er kun å gi noen 
spillere bedre muligheter for kamptrening og det må telle mer enn evt. treneres mulige 
sabotering av intensjonene bak denne regelendringen. 
 
 
Sola IL foreslår: 
 
Alle spillere unntatt to mellom 17 og 21 år, som har deltatt i kamp for et lag, må stå over en 
av dette lagets kamper før spilleren har rett til å delta på et lavere lag. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.2.7. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget, men mener forslag 7.2.7 fra Forbunds-
styret har samme intensjon og at dette forslaget i tilfelle bør vedtas slik at en ikke binder opp 
detaljformulering på tinget. 
 
 

Forslagene 7.2.5, 7.2.6 og 7.2.7 ble behandlet under ett. Det ble vedtatt mot 15 stemmer 
at det er ønskelig med endringer i regelverket. Videre ble det enstemmig vedtatt at 
bestemmelsen kun skal gjelde seniorspillere. Det ble vedtatt mot 38 stemmer at spillere 
kan benyttes på B-kamp direkte etter A-kamp og at den øvre aldersgrense settes til 21 
år. Det ble vedtatt med 81 stemmer at bestemmelsen skal gjelde for inntil 3 spillere. 
 
Det ble vedtatt mot 1 stemme at Lovkomiteen formulerer forslaget på bakgrunn av 
intensjonen i forslaget. Ikrafttredelsesdato: 1. juli 1995. 

 
Følgende hadde ordet: Olsnes (Rogaland), Anthonsen (FS), Dokken (SFM), Brun (Vestfold), 
Lio (FS), Ranheim (Oppland), Gullaksen (Akershus), Schreiner (Oslo), Magnussen (FS), 
Christoffersen (Vestfold), Ofstad (Nordland), Rasch (Lovkomiteen). 
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.6 ENDRING I PKT. 10  
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Spillere nr. 13, 14, 15 osv. i en A-stall gis en svært dårlig utviklingsmulighet ved spill i 
klubbens høyeste divisjon. Konsekvent settes spiller(ne) ut av kampaktivitet i lavere 
divisjoner slik regelverket er nå.  
 
Ved endring i kampreglementets pkt. 10 slik Serieforeningen har foreslått, ser vi et langt 
større og bedre tilbud til våre rekruttspillere, og tror samtidig på større stabilitet av 
rekruttering fra egen spillerstall.  
 
Det forutsettes at kampreglement vedrørende de fire siste kampene fortsatt gjelder. 
 
 
Serieforeningen menn foreslår: 
 
Spillere under 21 år skal gis mulighet til å spille B-kamp direkte etter A-kamp. Antall spillere 
settes til maksimum 3 stk., men spilletiden skal ikke tidsbegrenses. Aktuelle spillere ringes 
rundt på kamprapporten. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.2.7. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget, men mener forslag 7.2.7 fra Forbunds-
styret har samme intensjon og at dette forslaget i tilfelle bør vedtas slik at en ikke binder opp 
detaljformulering på tinget. 
 
 

Forslaget ble behandlet sammen forslag 7.2.5. 

 
Følgende hadde ordet: 
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.7 ENDRING I PKT. 10  
 
 
Forbundsstyrets motivering: 
 
Slik reglementet fungerer idag, fratas "B-lagsspillere" muligheten til egenutvikling gjennom 
korte "gjesteopptredener" på A-laget. Man bør her gi tillit til de ledere som står spillerne 
nærmest, og stole på at de unge utøverne brukes fornuftig. 
 
 
Forbundsstyret foreslår: 
 
Forbundsstyret mener det er nødvendig å vurdere NHFs Kampreglement punkt 10.  
Dette punkt bør formuleres slik at inntil 3 spillere kan benyttes på B-lag direkte etter A-kamp. 
 
Forbundsstyret ber om at Lovkomiteen formulerer forslaget på bakgrunn av intensjonen i 
forslaget. 
 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble behandlet sammen med forslag 7.2.5.  

 
Følgende hadde ordet: 
 

_____________________________________ 
 

Protokoll fra Forbundstinget 1995 



36 

FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.8 ENDRING I PKT. 17, 4. AVSNITT 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Dagens regelverk gir en 16-års spiller anledning til å delta i tre aldersklasser; 16, 18 og senior. 
For de fleste spillere som deltar i alle tre klasser, enten frivillig eller under press, blir 
belastningen for stor.  
 
Det er ikke kampaktiviteten som har størst betydning i denne sammenheng. Deltagelse på 
trening og forberedelser i alle tre klasser, utgjør sannsynligvis den største delen av 
belastningen. At de beste 16-års spillerne "flyttes opp" på seniornivå, fører også i mange 
tilfeller til en splittelse i det aldersbestemte miljøet. 
 
Resultatet blir etter endt sesong i 16, stort frafall i 18-års klassen, f.eks. i Vestfold en 
reduksjon av lag på over 50 % både på jente- og guttesiden. Vi ser det derfor som en fornuftig 
løsning å begrense denne belastningen, slik at spillere ikke blir "utbrente" i ung alder. 
 
For å løse de største problemene i en "tilvenningsperiode", bør det gis mulighet for 
dispensasjon i 4. divisjon og lavere i 1-2 sesonger. 
 
 
Vestfold Håndballkrets foreslår: 
 
En spiller kan ikke delta på seniorlag før 1. mai det året vedkommende fyller 17 år. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.2.10. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen mener forslag 7.2.10 fra Forbundsstyret har samme intensjon, men at det er mer 
omfattende og derfor bør behandles før forslag 7.2.8. Forøvrig har Lovkomiteen ingen 
bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble trukket. 

 
Følgende hadde ordet: Jahre (Vestfold), Gullaksen (Akershus), Anthonsen (FS),  
Ofstad (Nordland), Lund (Finnmark), Blomvik (Nordmøre og Romsdal),  
Iversen (Hordaland), Jørstad (FS), Singstad (Appellkomiteen), Hertzberg (GS). 
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.9 ENDRING I PKT. 17 - ALDERSGRENSER 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Det er idag stor belastning på de beste 16-års spillere, noe som altfor ofte fører til belastnings-
skader og at de for tidlig blir "mette" av håndball. I perioder har disse spillerne ikke tid til å 
trene da de har mer enn nok med å spille kamper på de forskjellige lag. Man kan gjerne 
snakke om holdninger og "fornuftige" ledere/trenere, men vi tror det er nødvendig med 
reguleringer i kampreglementet for å hindre belastningen på de beste. 
 
Vi er klar over at det er Forbundsstyret som fastsetter aldersgrensene, men fremmer likevel 
følgende (dersom forslag 1 faller, stiller vi et alternativt forslag): 
 
 
Akershus Håndballkrets foreslår: 
 
1. En spiller kan ikke delta på seniorlag før den dag vedkommende fyller 17 år. 
2. En spiller kan ikke delta på seniorlag før den dag vedkommende fyller 16 år, og kan i den 

samme sesong maksimalt delta i to forskjellige klasser. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.2.10. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen mener forslag 7.2.10 fra Forbundsstyret har samme intensjon, men at det er mer 
omfattende og derfor bør behandles før forslag 7.2.8.  og 7.2.9 . Forøvrig har Lovkomiteen 
ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslagets pkt. 1 ble trukket, mens pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 
Ikrafttredelsesdato: 1. juli 1995. 

 
Følgende hadde ordet: 
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FORSLAG VEDR. NHFs KAMPREGLEMENT 
 
7.2.10 ENDRING I PKT. 17 - ALDERSGRENSER 
 
 
Forbundsstyrets motivering: 
 
Forbundsstyret refererer til diskusjoner på regionale planleggingskonferanser samt til 
diskusjoner og høringer i ulike miljøer. Styret har i denne sammenhengen sett på det 
eksisterende konkurransetilbudet og aldersgrensene i barne- og ungdomshåndball. 
 
Målet er å tilrettelegge konkurransetilbudet, slik at ungdommene spiller håndball lenger. 
Det er også behov for et lavere nivå enn elitenivå for ungdom mellom 16 og 22 år, og 
konkurransetilbudet til de aller yngste bør forbedres. 
 
 
Forbundsstyret foreslår (delt innstilling): 
 
Forbundsstyret foreslår derfor følgende nye inndeling i de aldersbestemte klasser: 
 
• Klasse J/G 20 år bortfaller   
 
 Begrunnelse: 
 - Ikke behov for denne årsklassen. 
 
• Klasse J/G 21 år   
 - Klassen omfatter fire årsklasser og betegnes "Ungdom kvinner/menn". Det er i denne 

 klassen anledning til å benytte inntil to overårige spillere. 
 
 Begrunnelse: 
 - Bedre konkurransetilbud til de nest beste ungdommene 
 - Mykere overgang til seniorspill 
 - Lettere å danne lag i grisgrendte strøk 
 -  Lettere å skape gode ungdomsmiljøer i lag med jevngamle spillere 
 
• Klasse J/G 17 år  
 - Klassen betegnes "Junior kvinner/menn". En naturlig konsekvens vil være at spillerne  
  må fylle 17 år før de kan debutere på seniorlag. 
 
 Begrunnelse: 
 - Lenger tilbud i aldersbestemte klasser, noe som bør bety at mange av de som nå slutter 

 etter 16-årsklassen holder på minst et år lenger 
 - Spillerne er et år eldre før de rekrutterer seniorlaget 
 - Laget dannes det året spillerne begynner på videregående skole, altså det året de 

 allikevel danne nye sosiale miljøer 
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• Klasse J/G 15 år  
 
 Begrunnelse: 
 - Lettere å beholde lag lenger i grisgrendte strøk.  
 - Spillerne holder sammen på samme lag til de går ut 9. klasse. De danner da nye sosiale 

 miljøer i alle fall. Slik det er nå, er det svært sjelden at de eldste spillerne i klasse  
  J/G 16 tilhører samme skolemiljø 
  
• Klasse J/G 13 år   
 
 Begrunnelse: 
 - Bedre kvaliteten på spillet i forhold til J/G 12, i en alder der det teller å "få det til" 
 -  Med bedre kvalitet følger mer glede, for et alderstrinn der dette er det vesentlige 
 - Den store håndballbanen passer bedre for 13-14-åringer enn for 12-åringer.  
 
• Klasse J/G 11 år  
 
 Begrunnelse: 
 - Spillerne i denne klassen kan, og bør, spille med lavere mål 
 - Mulighetene ligger til rette for å utvikle spesielle bestemmelser for denne klassen, f.eks. 

 mindre bane, noe annerledes kampledelse osv. 
 - Mulighetene ligger til rette for å kunne fokusere mindre på kampaktivitet og resultater,  
  jfr. J/G 10 idag 
 
Alle klasser under J/G 11 år bør spille minihåndball.  
 
Det presiseres at aldersgrensene fortsatt regnes fra 1. januar i det kalenderår serien (sesongen) 
starter. 
 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Denne bestemmelse er tillagt Forbundsstyret å fatte vedtak om endringer i, men det hindrer 
ikke at NHFs ting kan fatte vedtaket. Forøvrig har Lovkomiteen ingen bemerkninger til 
forslaget. 
 
 

Forslaget falt med overveldende flertall. Oslo Håndballkrets fremmet imidlertid 
følgende forslag som ble enstemmig vedtatt: "Aldersklassen blir som nå, med unntak av 
at J/G 18 endres til J/G 19". 
 
Ikrafttredelsesdato: 1. juli 1995. 

 
Følgende hadde ordet: Lio (FS), Anthonsen (FS), Lie (Oslo), Schreiner (Oslo),  
Møllergård (Trondheim), Blomvik (Nordmøre og Romsdal), Ofstad (Nordland), 
Sørhøy (Nord-Trøndelag). 
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7.3. ANDRE INNKOMNE FORSLAG 
 
FORSLAG VEDR. NHFs KONKURRANSEREGLER FOR BARN 
 
7.3.1 ENDRING I PKT. 1 E I KONKURRANSEREGLENE FOR BARN  
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
Som ung spiller er det vesentlig å ha det morsomt med det som bedrives av fritidsaktiviteter. 
Det er idag altfor mange unge som, fordi de er vesentlig bedre enn jevngamle spillere, får en 
lite tilfredsstillende oppfatning av håndballspillet via frimerke fra motspillere. Disse spillere 
kan lett velge andre aktiviteter som de finner mer interessante og dermed slutte å spille 
håndball. 
 
 
Akershus Håndballkrets foreslår: 
 
Kretsen foreslår en utvidelse av frimerkeforbudet, slik at punktet endres til: 
 
Frimerkeforbudet i aldersbestemte klasser gjelder til og med J/G 16 år. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret støtter ikke forslaget. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget falt med overveldende flertall. 

 
Følgende hadde ordet: Mathisen (Akershus), Breivik Pettersson (FS),  
Christoffersen (Vestfold), Hertzberg (GS). 
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FORSLAG VEDR. REGLEMENTET FOR NM KRETSLAG 
 
7.3.2 ENDRING AV PKT. 1, 1 SETNING I REGLEMENTET FOR NM KRETSLAG 
 J/G 16 ÅR 
 
 
Forslagsstillers motivering: 
 
16 år er en aldersgruppe som er usedvanlig sterkt "belastet" med trenings-/kampaktivitet i 
klubbene. Vi har i stigende grad registrert at det er klubber som nekter sine spillere å delta i 
kretslagsarbeidet. Dette betyr jo at vi ikke får med kretsens beste spillere på våre kretslag,  
og dermed er kretslagets status klart redusert. 
 
Fra 18-års klassen har vi derimot spørsmål om nye aktiviteter, og da nødvendigvis ikke på 
klubbplan. Svært få av våre klubber har nok 18-års spillere til å stille rene 18-års lag i serier, 
men ser gjerne at det blir et uviklende tilbud for disse i kretsens regi. Og slik vi ser det vil den 
enkleste måten å gjøre dette på, være å endre alderen for NM kretslag. 
 
 
Oppland Håndballkrets foreslår: 
 
Norgesmesterskapet for kretslag jenter 18 år (J-18) og gutter 18 år (G-18) arrangeres etter 
Forbundsstyrets bestemmelser. 
 
Resten av dette reglement redigeres slik at ny aldersbestemmelse kommer inn. 
 
 

Forbundsstyrets innstilling: 
 

Forbundsstyret viser til eget forslag 7.2.10 vedrørende aldersgrenser, og forslaget må derfor 
ses i sammenheng med dette. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble trukket. 

 
Følgende hadde ordet: Ranheim (Oppland), Anthonsen (FS), Lio (FS). 
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7.5 LOTTE 
 
 
7.5.1 - FORSLAG VEDR. NHFs LOTTERI 
 
 
Forbundsstyrets motivering: 
 
Det har i flere år vært etterlyst en omlegging av lotteriet for å lette både salg og organisering 
for klubbene.  
 
En justering av den loddprisen som skriver seg fra 1976/77, har flere ganger vært gjenstand 
for diskusjon. Skulle loddpris fulgt konsumprisindeksen ville loddprisen idag vært ca. kr 29,-, 
så den bør etter Forbundsstyrets oppfatning nå reguleres. Dette er fornuftig også ut fra pris-
nivået på skraplodd og introduksjonen av 20 kroners mynten. Loddkvoten derimot bør holdes 
omtrent på det nivået som den ligger på idag, men det bør foretas en viss oppjustering i 
forbindelse med overgangen til ny lotteriform. 
 
 
Forbundsstyret foreslår: 
 
1. De årlige lotterier er et fellesskapstiltak som forplikter alle ledd i organisasjonen. Dette 

innebærer at det ikke gis returrett på den nedenfor definerte klubbkvoten. 
 
2a. Lotteriet organiseres med skraplodd til kr 20,- pr. lodd. 
 
2b. Det enkelte lodd inngår i en loddremse hvor 5 lodd henger sammen, men hvor hvert lodd 

selvfølgelig kan selges enkeltvis. 
 
3. Klubbkvoten består av: 
 
 - en basisdel: 
  med fordeling 50 % klubb / 50 % forbund, bestående av 50 loddremser pr. klubb  
  pluss 50 loddremser pr. spillende lag i klubben. 
 
 - en plussdel:  
  med fordeling 75 % klubb / 25 % forbund for: 
 
  1-5 spillende lag : 50 loddremser 
  6-10 spillende lag : 100 loddremser 
  11-15 spillende lag : 150 loddremser 
  osv.  osv. 
 
 Antallet lag beregnes ut fra det antall lag som deltar i kamper arrangert av kretser eller 

NHF pr. 1. januar det året det aktuelle lotteriet iverksettes. 
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4. Utover klubbkvoten tilbys det en bonusdel bestående av 20.000 loddremser til en verdi av 

kr 2 mill. For å få tilgang til bonusdelen forutsettes: 
 
 - forhåndsbestilling innen 31. mai 
 - innbetalt oppgjør klubbkvote innen 15. oktober 
 
 Bonusdelen består av én del som kalles E-cup bonus og én del som kalles klubbonus.  
 E-cup bonusen er for de klubbene som deltar i sesongens Europacup, og beløpet til 

fordeling er inntil kr 500.000,-. Den resterende klubbonus beløper seg samlet til  
 kr 1,5 mill. 
 
 Hvis en av disse bonusdelene ikke benyttes fullt ut, trekkes det ubenyttede beløp inn i 

den andre delen og fordeles på de klubbene som tilfredsstiller kravene der.  
 
 Bonusdelen fordeles forholdsvis etter samme prinsipp som klubbkvoten. 
 
5. NHF utarbeider et markedsføringsopplegg til hjelp både for de som selger lodd og for de 

som organiserer gjennomføringen av lotteriarbeidet i klubben. Markedsføringsopplegget 
skal ellers lage positiv PR for Håndballotteriet. 

 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
  

Forslagets pkt. 1 og 2a ble vedtatt mot 1 stemme, mens forslagets pkt. 2b ble enstemmig 
vedtatt. Når det gjelder resten av forslaget fremmet Forbundsstyret følgende forslag, 
som ble vedtatt mot 3 stemmer: 
 
"Forbundstinget velger 3 representanter som sammen med det nye Forbundsstyret får 
fullmakt til å iverksette det foreslåtte skraplotteri. Debatten på Forbundstinget og de 
synspunkter som fremkommer der skal innarbeides i det felles forslag". 
 
Følgende representanter ble valgt: Egil Vindorum, Lars Woldmo og Magnor Hornnes. 
 
Innspill som ble mottatt på tinget oversendes Forbundsstyret og de tre valgte 
representantene.  
 
Ikrafttredelsesdato: 22. april 1995. 

 
Følgende hadde ordet: Lian (FS), Vindorum (Oslo), Hertzberg (GS), Olsnes (Rogaland), 
Skjeldrum (Vestfold), Woldmo (Sør-Trøndelag), Blomvik (Nordmøre og Romsdal), 
Hornnes (Sogn og Fjordane), Iversen (Hordaland), Arntzen (Lotterikomiteen),  
Selnes (Finnmark), Undheim (Rogaland), Lio (FS), Eggen (Aust-Agder), Ofstad (Nordland), 
Iversen Breivik (Sunnmøre), Stampen (Oppland). 
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7.6  LISE 
 
FORSLAG VEDR. NHFs LISENS 
 
7.6.1 - ØKNING AV LISENSAVGIFTEN 
 
 
Forbundsstyrets motivering: 
 
Som det framgår av lisensregnskapet (se 5.2.4), vil nå lisensen gå med underskudd. Lisens-
beløpene ble indeksregulert for sesongen 1991/92 og har siden vært holdt konstante. 
 
 
Forbundsstyret foreslår: 
 
Forbundsstyret foreslår å øke den nåværende lisensavgiften på kr 110,- til kr 130,- og 
lisensavgiften på kr 220,- til kr 250,-. 
 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
Følgende hadde ordet: Hertzberg (GS), Østeby (Buskerud), Blomvik (Nordmøre og 
Romsdal), Jørstad (FS). 
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FORSLAG VEDR. NHFs FORSIKRING 
 
7.6.2 - FORSIKRINGSSUM (A) OG REFUSJONSORDNING (B) 

 
 
Forbundsstyret er i tvil om den foreslåtte reguleringen i forsikringssum ved invaliditet er en 
vesentlig endring (NHFs lov § 16), da den vil berøre et fåtall utøvere uten større økonomiske 
konsekvenser for dem. De aller fleste skadelidte i håndball får heldigvis en diagnose med 
meget liten invaliditetsgrad, men Forbundsstyret har likevel funnet det hensiktsmessig å 
forelegge problemstillingen for Forbundstinget. 
 
Forbundsstyrets motivering for forsikring (A): 
 
Idag er forsikringsselskapets utbetalinger det dobbelte av hva vi betaler i premie. Hvis 
forsikringssummen på kr 300.000,- opprettholdes, er premiekravet fra forsikringsselskapet 
kr 2,1 mill. mot kr 950.000,- idag. Forbundsstyret finner det galt å legge inn en slik utgift i vår 
ordning. 
 
Forbundsstyret foreslår: 
 
Forsikringssummen ved invaliditet reduseres fra kr 300.000,- til kr 100.000,- ved 100 % 
livsvarig, medisinsk invaliditet. 
 
Forbundsstyrets motivering for refusjonsordning (B): 
 
Ved å øke behandlingsutgiftene til kr 30.000,- (operasjon ved private klinikker), vil i løpet av 
2-3 år refusjonen øke med ca. kr 2,5 mill. årlig. Forbundsstyret finner det galt å legge inn en 
slik utgift i vår ordning. 
 
Forbundsstyret foreslår: 
 
Dekning av behandlingsutgiftene holdes på samme nivå som idag. 
 
 
Lovkomiteens bemerkning: 
 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger til forslaget. 
 
 
 

Begge forslagene (A og B) ble enstemmig vedtatt. 

 
Følgende hadde ordet: Hertzberg (GS). 
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S A K   8   -  K O N T I N G E N T E R,   L A N G T I D S P R O G R A M   OG   

  B U D S J E T T R A M M E 
 

8.1  KONTINGENTER 
 
 
8.1.1  KLUBBKONTINGENT   1996 
 

Forbundsstyret foreslår: 

Kontingenten fastsettes til kr 500,-. 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
 
8.1.2  KLUBBKONTINGENT   1997 

Forbundsstyret foreslår: 

Kontingenten fastsettes til kr 500,-. 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
 
8.1.3  SERIEKONTINGENT   1995/96 
 

Forbundsstyret foreslår: 

Forbundsstyret foreslår samme startkontingent som i 1994/95. 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
 
8.1.4  SERIEKONTINGENT   1996/97 
 

Forbundsstyret foreslår: 

Forbundsstyret foreslår samme startkontingent som i 1995/96. 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
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8.2  LANGTIDSPROGRAM 
 
 
SATSNINGSOMRÅDER 
 

Satsningsområdene ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag: 
 
Nytt punkt 5 under organisasjonsutvikling foreslått av SFK: 
Konseptet fra Toppklubbprosjektet brukes som verktøy i organisasjonsutviklingen. 
 
Tilføyelse i punkt 2 under utøverutvikling (siste punkt ble strøket) foreslått av  
Terje Anthonsen (FS): 
Legge spesiell vekt på  rekruttering i guttehåndballen gjennom å igangsette et lands-
omfattende rekrutteringsprosjekt. 

 
 
INFORMASJONSSEKTOR 
 

Informasjonssektoren ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag: 
 
Side 9 - Håndballinfo. - nytt punkt under prioritert i perioden foreslått av Akershus:  
Den tilsatte informasjonsmedarbeider skal utarbeide plan for informasjonsflyten i 
organisasjonen. 
 
Side 9 - Medieoppgaver - nytt punkt under arbeidsmål foreslått av SFM: 
Prioritere pressepleie på riksplan med hensyn til klubbaktiviteter på eliteplan. 

 
Følgende hadde ordet: Nordvold (Akershus), Lønnerød (SFM), Østeby (Buskerud), Lian (FS), 
Skjeldrum (Vestfold), Hertzberg (GS). 
 
 
MARKEDSSEKTOR 
 

Markedssektoren ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag foreslått av 
Akershus:  
 
Side 16 - Sponsormål - nytt punkt 7 under prioritert i perioden: 
NHFs reklamereglement slik at interessekollisjoner mellom klubb, krets og forbund i størst 
mulig grad forsøkes unngått. 
 
Side 18 - Avtaleutvikling - nytt punkt 2 under prioritert i perioden: 
Videreutvikle de inngåtte avtaler med kles-/utstyrsleverandører til også å omfatte tilbud til 
den "øvrige" håndballfamilie. 

 
Følgende hadde ordet: Nielsen (Akershus), Lian (FS), Jørstad (FS).
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INTERNASJONAL SEKTOR 
 

Internasjonal sektor ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag foreslått av 
SFK:  
 
Side 27 - Internasjonal klubbaktivitet - nytt strekpunkt som erstatter de to som står: 
Se helheten i Toppklubbutvalgets innstilling og iverksette tiltak snarest ut i fra dette. 

 
Følgende hadde ordet: Hoppestad (SFK), Østeby (Buskerud), Lian (FS). 
 
 
UTDANNINGSSEKTOR 
 

Utdanningssektoren ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag foreslått av 
Vestfold:  
 
Side 34 - Klubbutvikling - nytt strekpunkt under prioritert i perioden: 
Utarbeide en strategi for lederutvikling. 

 
Følgende hadde ordet: Christoffersen (Vestfold), Woldmo (Sør-Trøndelag), Lio (FS). 
 
 
TEKNISK SEKTOR 
 

Teknisk sektor ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag foreslått av SFK:  
 
Side 39 - Aktivitetsplanlegging - tillegg i første punkt under prioritert i perioden: 
Komme frem til en total avviklingsplan som ivaretar landslagenes og klubbenes interesser, 
og satsing på landslag på de enkelte nivå. 

 
Følgende hadde ordet: Hoppestad (SFK), Anthonsen (FS), Lie (Oslo). 
 
 
ADMINISTRATIV SEKTOR 
 

Administrativ sektor ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag foreslått av 
Akershus:  
 
Side 47 - Personalforvaltning - nytt punkt to under prioritert i perioden: 
Sørge for at tilbud om etterutdanning og oppfølging for de ansatte i NHF står i forhold til 
den teknologiske og organisatoriske utvikling. 

 
Følgende hadde ordet: Nielsen (Akershus), Hertzberg (GS). 
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ORGANISASJONSSEKTOR 
 

Organisasjonssektoren ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag:  
 
Side 51 - Håndballforbundet sentralt - nytt punkt under prioritert i perioden foreslått 
av Akershus: 
Arbeide for å bedre kommunikasjonen mellom leddene i organisasjonen. 
 
Side 51 - Prosjektorganisering - nytt punkt under prioritert i perioden foreslått av 
Nordland: 
Det nedsettes snarest i LTP-perioden en prosjektgruppe som på bred basis arbeider med de 
problemer norsk håndball har med rekruttering på guttesiden. 
 
Side 52 - Regionalisering - nytt punkt under prioritert i perioden foreslått av Akershus: 
Bidra til å samle inn erfaringer (gode/dårlige) fra aktiviteter og prosjekter som er 
gjennomført av andre ledd i organisasjonen f.eks. kretser/klubber. 

 
Følgende hadde ordet: Ofstad (Nordland), Halvorsen (Akershus), Lio (FS). 
 
 
FINANSSEKTOR 
 

Internasjonal sektor ble enstemmig vedtatt uten merknader.  

 
Følgende hadde ordet: Vibe (Nordland), Lian (FS). 
 
 
8.3  BUDSJETTRAMME, LANGTIDSBUDSJETT 
 
Budsjettet for 1996 og 1997 ble:  
 

Budsjettet for 1996 og 1997 ble enstemmig vedtatt med følgende endringer:  
 
Side 70 - Utgifter regnskap 1994: 
Riktig tall under administrasjon skal være kr 4.445', mens det under organisasjon skal 
være kr 9.344'. 
 
Side 71 - Utgifter budsjett 1996 og 1997: 
Post N ble endret til kr 1.320', post O ble endret til kr 810' og post T ble endret til kr 3.850'. 
Post P økes med inntil kr 900' og overskuddet reduseres. 

Følgende hadde ordet: Hertzberg (GS), Christoffersen (Vestfold), Østeby (Buskerud), 
Skjeggerud (Vestfold), Nielsen (Akershus).
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S A K   9   -   V A L G 
 
 

9.1 VALG AV TILLITSVALGTE FOR PERIODEN  
 
Følgende ble valgt: 
 
FORBUNDSSTYRET: 
 
President: Tor Lian Støren Spkl. 
Visepresident: Kari Jørstad Ull/Kisa 
Styremedlem: Terje Anthonsen Larvik TIF 
Styremedlem: Kari Anette Jahre IL Runar 
Styremedlem: Kåre Geir Lio IK Junkeren 
Styremedlem: Bente Breivik Pettersson Slitu IF 
Styremedlem: Ingolf Greve Magnussen Os TF 
Styremedlem: Toril Fiskerstrand Langevåg IL 
1. varamedlem: Arild Olsnes Sola HK 
2. varamedlem: Einar Møllergård Osborne IL 
 
 
LOVKOMITE: 
 
Leder: Tore Rasch St. Hanshaugens IF 
Medlem: Trond Mangseth IL Ready 
Medlem: Heidi Ysen HK Harjar 
1. varamedlem: Christian Christiansen Fet IL 
2. varamedlem: Carl E. Wang HK Herulf 
 
 
APPELLKOMITE: 
 
Leder: Jan Henrik Dahle Spkl. Wing 
Medlem: John Olav Engelsen IL Astor 
Medlem: Heidi Tevik Singstad Melhus HK 
1. varamedlem: Finn Sæther Orkanger IF 
2. varamedlem: Sissi Husebye Spkl. Freidig 
 
 
DOMSKOMITE: 
 
Leder: Martin Grindvoll Toten HK 
Medlem: Ingrid Løkken Lensbygda SK 
Medlem: Karsten Nyborg Kolbukam. IL 
1. varamedlem: Kjell Thoresen Faaberg IL 
2. varamedlem: Odd Pettersen Heiner HK 
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KONTROLLKOMITE: 
 
Leder: Øivind Mørch Smith St. Hanshaugens IF 
Medlem: Liv Bjørk HK Harjar 
Varamedlem: Gunnar Wangen Kolbotn IL 
 
 
VALGKOMITE: 
 
Leder: Arne Sv. Modahl Vestby HK 
Medlem: Grethe Jenssen Åmot IF 
Medlem: John Henrik Schreiner Kjelsås IL 
Medlem: Lars Woldmo Støren Spkl. 
Medlem. Mona Ryste Johnsen Ørsta IL 
1. varamedlem: Oddvar Undheim Orre IL 
2. varamedlem: Tove Østensen Honningsvåg TIF 
 
 
 

9.2  VALG AV REPRESENTANTER TIL NIF-TING 
 

Forbundsstyret foreslår: 
 

Forbundsstyret foreslår at det kommende styret gis i fullmakt å oppnevne disse 
representantene. 

 
 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
Følgende hadde ordet: 
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S A K   1 0  - B E S T E M M E   S T E D   F O R  N E S T E   F O R B U N D S T I N G 
 

10.1 FORBUNDSSTYRETS INNSTILLING 
 
 

Forbundsstyret foreslår: 
 

Forbundsstyret foreslår at det kommende styret gis i fullmakt å bestemme sted for neste 
Forbundsting. 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt med dispensasjon fra bestemmelsen i § 2-4, første ledd.  

 
Følgende hadde ordet: Lian (FS). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Presidenten hevet tinget søndag 23. april 1995 kl 12:00. 
 
Protokollert av Synøve Kvernmo og Lise Heuer etter notater og båndopptak. 
 
 
 

Ullevaal Stadion, 12. mai 1995 
 
 

 Tore Rasch (sign.) Øivind Bolstad (sign.) 
  
 Magnor Hornnes (sign.) Brit Enstad (sign.) 
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